
Referat elevrdsmote 15.11.19

Elever som ikke var til stede:

Både representant og vara fra 10B (Julie Grymyr og Andrea Kvalo).

Både representant og vara fra l0D (Elias Vetås og Nora Hegland)

Representant Even Fosse fra 9C (Vara som stilte: Nurdin JalloJamboria)

unglomsskule

Moteledere:

Moemel Aljourani (Elevrådsleder)

Noah Sellevoll (Elevrådsleder)

Saksliste:

l.  Skoleruten 2020-2021

2. Nasjonaleprøver og eksamensresultater 2015-2019

3. Hva er Ungdomsrådet og SU/SM U (Skoleutvalget/Skolemiljoutvalget)

4. Gjennomgang av SU møte 13.11

5. Diskusjon av kortere matpause og lengre friminutt

6. Diverse forslag fra klassene og hvordan gjennomføre disse forslagene

(Kommer spesifisert nedenfor)

Dette kom vi fram til:

Sak l:

Alle var fornøyde med skoleruten 2020-2021.

Sak 2:

Alle så gjennom resultatene og elevrådet var fornøyd.

Sak 3:

Moemel er ungdomsrådsrepresentant og Noah er SU/SMU leder.

Sak 4:

Fortalde om konstituering og gjennomføring av SU mote 13.11.



Sak 5:

Alle klassene skal spørre om de vil ha kortere eller beholde tidene på matpause og friminutt,

og lage en statistikk som Moemel og Noah kan fremføre i SU.

Sak 6:

De som har hatt klassemøte tok opp forslagene til klassen sin høyt i elevrådet.

Sak 6A:

Nye varer i kiosken evt. sunn mat: Skal diskutere dette nærmere neste møte.

Sak 6B:

Alle klassene får nye bossbøtter til å kildesortere: Skal diskutere dette nærmere neste møte.

Sak 6C:

Forslag om at lærerne skal gi beskjed når elever får anmerkninger, sånn at det blir ingen

overraskelse på karakterkortet: Trenger avstemninger og sjekke om det er realistisk.

Sak 6D:

Gå på fotballbanen i storefri: Må sjekke om denne saken er realistisk og diskutere nærmere i

neste møte.

Sak 6E:

Elever vil at elevutsalg av arbeidslivsfag skal få kortterminal: Må sjekke om denne saken er

realistisk og diskutere nærmere i neste møte.

Sak 6F:

Flere sitteplasser i fellesområdene: Må sjekke om denne saken er realistisk og diskutere

nærmere i neste møte.

Sak 6G:

Opphold i 8kl gang forbud opphevet: Må sjekke om denne saken er realistisk og diskutere

nermere i neste mote.

Sak 6H:

Skilt for hva trinn doene hører til: Usikker på om dette kan realiseres eller tillates, og trenger

å snakke med elevrådskontakt før vi diskuterer dette.



Sak 61:

Bind og tampong dispenser på doene: Må sjekke om denne saken er realistisk og diskutere

nærmere i neste møte.

Mvh.  Ketil  (Elevrådskontakt)  Moemel  (Elevrådsleder) og  Noah  (Elevrådsleder)


